

A. 家庭 / 个人之祷:

1. 为着家庭祭坛祷告。求主兴起基督徒家庭能够以家庭祭坛作为建立及传承信仰的途径，并赐智慧于带领者，共携家人们在神的话中得造就，甚至一同研经、解个人的信仰疑惑。
2. 为着亲子关系祷告。愿主的爱充满每个基督徒家庭，让夫妻、手足、亲戚等之间的关系被建立，愿意付出关怀、包容和接纳；即便相隔两地，依然能在基督里常彼此联系。

B. 教会之祷:

1. 为着受逼迫的教会祷告。主耶稣复活的盼望坚定他们的信心，安慰、医治他们的心灵；无论是恐惧、忧伤、皆被在基督里的喜乐和平安取代，勇敢面对困难与逼迫。
2. 为着安逸的教会祷告。主耶稣复活的盼望复兴不冷不热的教会，以爱平息教会间的纷争，以谦卑取代骄傲的心，为福音的缘故，常以天上的事为念，同心合一地服事。

C. 国家之祷:

1. 为着我国的教育祷告。求主赐智慧于教育部，晓得如何调整疫情后的教育方针，以重整我国的教育制度和系统，亦保守各区的学生们能对学习抱有热忱和动力，把握求学的机会。
2. 为着我国的经济祷告。求主赐福，让各行各业经济强盛，稳定增长；国家财富能公平且合理地分配给各族，使全国全民都受惠，拉近贫富之间的距离。

D. 世界之祷:

1. 为着各国的社会治安祷告。求主怜悯、施恩、垂听痛苦者的哀求；在不公义之处彰显信实与公义；在痛苦流离之处施行拯救和医治；且在卑微绝望之处赐下平安和盼望。
2. 为着法国阿尔卑斯山区冰川崩塌事件的救援工作祷告。求主带领救援工作的进行，亦安慰罹难者的家属，让他们有机会感受到基督的爱与关怀，甚至是基督的福音，以得着永恒的盼望。

<http://world.people.com.cn/n1/2023/0410/c1002-32660491.html>

The Methodist Issachar Watcher 13-19/04/2023

Prayer Items for 3rd week of April

A. Family/Personal:

1. Pray for family altar. Pray that the Lord will raise up Christian families to use family altar as a way to establish and pass on their faith. May the Lord bless the family leaders with wisdom, so that they can lead their family members to be built in the word of God, and to study the scriptures together as well as to solve doubts about their beliefs.
2. Pray for parent-child relationship. May the love of God fill every Christian family, so that the relationship between husband and wife, siblings, relatives, etc. can be established. Thus, they are willing to accept, tolerate and care for one another. Even if they are separated by distance, they will still always connect with each other in Christ.

B. Church:

1. Pray for the persecuted churches. May the hope of the Lord Jesus's resurrection strengthens their faith, comforts and heals their hearts. All their fear or sorrow shall be replaced with joy and peace in Christ. And they are able to face difficulties and persecutions bravely.
2. Pray for the lukewarm churches. May the hope of the Lord Jesus's resurrection revives the lukewarm churches, calms disputes among churches with love, and replaces self-pride with humility. For the sake of the gospel, always seek the ones above and serve God with one heart.

C. Nation:

1. Pray for the education of our nation. May the Lord bless Ministry of Education with wisdom to adjust the education policy after the pandemic, so as to reorganise our country's education system. Pray that students in all districts will have enthusiasm and motivation in learning, and seize the opportunity to study.
2. Pray for the economy of our nation. May God bless the economy so businesses from all walks of life can grow strong and steadily; all ethnic groups can share and enjoy the wealth of the country fairly. The whole nation can benefit from it, allowing the gap between the rich and the poor to be narrowed down.

D. World:

1. Pray for social security in all countries. May the Lord be merciful and gracious, hear the cries of the suffering; show faithfulness and justice where there is injustice; deliver and heal where there is suffering; and give peace and hope where there is lowliness and despair.
2. Pray for the rescue work at the glacier avalanche in the French Alps. May the Lord lead the rescue work, and comfort the families of the victims, so that they have the opportunity to feel the love of Christ, and even the gospel of Christ, so as to gain eternal hope. <https://www.bbc.com/news/world-europe-65227410>

A. Doa untuk Keluarga/Peribadi:

1. Berdoa untuk altar keluarga. Berdoalah agar TUHAN membangkitkan keluarga Kristian menggunakan altar keluarga sebagai satu cara untuk membangunkan dan mewariskan iman dan kepercayaan mereka, serta memberi kebijaksanaan kepada para pemimpin keluarga, supaya mereka dapat memimpin ahli keluarga untuk memperoleh peneguhan dalam firman TUHAN, dan bahkan belajar Alkitab bersama-sama, serta menyelesaikan keraguan peribadi tentang iman.
2. Berdoa untuk hubungan Ibu bapa dengan anak. Semoga kasih TUHAN memenuhi setiap keluarga Kristian, supaya hubungan antara suami isteri, adik-beradik, saudara mara dan lain-lain dapat terjalin, dan prihatin akan satu sama lain, bertoleransi dan saling menerima; walaupun ada yang terpisah di tempat lain, tetap boleh sentiasa berhubung dalam Kristus.

B. Doa untuk Gereja:

1. Berdoa untuk gereja yang teraniaya. Semoga harapan melalui kebangkitan Tuhan Yesus menguatkan iman mereka, menghiburkan dan menyembuhkan hati mereka; baik ketakutan mahupun kesedihan, akan digantikan dengan kegembiraan dan kedamaian dalam Kristus, serta berani menghadapi kesukaran dan penganiayaan.
2. Berdoa untuk gereja yang dalam keadaan suam-suam kuku. Semoga harapan melalui kebangkitan Tuhan Yesus membangkitkan gereja yang suam-suam kuku, meredakan perselisihan di antara gereja-gereja dengan kasih sayang TUHAN, dan menggantikan kesombongan dengan kerendahan hati. Demi Injil, sentiasa memusatkan fikiran kepada perkara-perkara yang di syurga dan melayan dalam satu hati.

C. Doa untuk Negara:

1. Doakan pendidikan di negara kita. Semoga TUHAN memberikan kebijaksanaan kepada Kementerian Pelajaran untuk mengetahui cara menyesuaikan dasar pendidikan selepas wabak Covid-19 untuk menyusun semula sistem pendidikan negara kita, dan memastikan pelajar di semua daerah bersemangat dan bermotivasi untuk belajar dan mengambil peluang untuk belajar.
2. Doakan ekonomi negara kita. Semoga TUHAN memberi belas kasihan agar ekonomi semua lapisan masyarakat akan kukuh dan berkembang dengan mantap, kekayaan negara dapat diagihkan kepada semua etnik secara adil dan munasabah, supaya semua rakyat di negara ini boleh mendapat manfaat dan jarak antara yang kaya dan yang miskin dapat dikurangkan.

D. Doa untuk Dunia:

1. Berdoa untuk keselamatan sosial di semua negara. Semoga TUHAN berbelas kasihan, bermurah hati, dan mendengar tangisan penderitaan; menunjukkan kesetiaan dan keadilan di mana terdapatnya ketidakadilan; melakukan penyelamatan dan penyembuhan di mana ada penderitaan; dan memberikan kedamaian dan harapan di mana ada kerendahan diri dan keputus-asaan.
2. Berdoa untuk kerja penyelamatan runtuhannya salji glasier di Pergunungan Alps Perancis. Semoga TUHAN memimpin kerja penyelamatan, dan menghiburkan keluarga mangsa, supaya mereka berpeluang untuk merasakan kasih TUHAN, dan juga Injil Kristus, serta memperoleh harapan kekal dalam Jesus Kristus.

<https://malaysiagazette.com/2023/04/10/empat-maut-selepas-glasier-armancette-runtuh/>